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Kan man spare nogle millioner kroner på et unødvendigt vejprojekt omkring Mariager, må det jo 
være logisk,at bruge dem på et andet unødvendigt vejprojekt i Viborg! Den logik giver både Jens 
Rohde og Lars Norup udtryk for i avisen torsdag. Nu er hele blå bloks trafikplan jo heldigvis kun et 
valgoplæg, som med det rette udfald af valget forhåbentligt ender i en noget mere klimavenlig 
løsning end al den blå bloks sorte asfalt.
Hvis vi har nogle løse millioner til overs, kunne de med god effekt bruges til at analysere 
klimaeffekten af alle de andre asfaltprojekter, som trafikoplægget fantaserer om. I en reel 
klimavurdering vil Hærvejsmotorvejen dumpe med et brag.

(Bragt i Viborg Folkeblad den 8. april 2019)
 


